



## Dagsorden og Referat af møde med beboer i afdeling 316-0.

Tilstede: Else, Marianne, Søren Otto, Poul, Jim

Afbud: Birte

Dagsorden	Referat:
<b>Rundtsent:</b>	<b>26.06.2018</b>
<b>1. Velkommen</b>	Velkomst ved formand
<b>2. Udluftnings system i ejendommen tilbud fra Per i Lejerbo Kolding (Sendes rundt til jer alle)</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi skal hvis vi har spørgsmål til Per skrive dem idag så jeg kan fange ham Fredag, for ellers få vi ikke noget svar før efter ferien.</li> <li>• Per skrive at vi bør gå igang med det samme da prisen er så lav som den er at det ikke kan betale at lave de gamle. Vi kan evt. Ta et lån i vores kasse med overskud. Og på den måde så låne penge gratis. Vi betaler dem så tilbage over vores vedligeholdelsesplan og drift kontor. Jeg syntes vi skal gøre dette da det er til gavn for alle, at det komme i orden så hurtigt som muligt!</li> </ul>
<b>3. Udmelding om nye køkkener?</b>	Har sendt en mail til Per for at få en status til os og beboer. Forventer svar inden vi har bestyrelsesmøde...
<b>4. Beredskabsplan ved brand, hvad er retningslinjerne og har vi nogen?</b>	<ul style="list-style-type: none"> <li>• Jeg vil orienter om hvad der er normal praksis og hvad man normalt skal gøre.</li> <li>• Der er ikke et klart beredskab i Lejerbo Horsens idag. Og skal vi have det skal der arbejdes på dette i bestyrelsen. Der er nogle ting som skal løse i praksis, så som ventilation og røg, og tæthed af vinduer.</li> <li>• Min personlige holdning er at dette ikke er bestyrelsens arbejde grundet at boligselskabet er forpligtet til at have en beredskabsplan vedr. brand. Dog har Simon sagt til Poul at han syntes vi skal kigge på dette, og til det er min holdning, at vi kan kigge på hvad kan vi hjælpe med men boligforeninger må få lavet en plan, og vi kan godt være med hvis det er et ønske. Andre holdninger er velkomne, da det jo berør os alle...</li> </ul>

Dagsorden	Referat:
5. Opfølgning på postgården?	<p>Lokaler i postgården og foreslag til ændringer til næste afdelingsmøde skal udarbejdes, jeg forestiller mig en arbejdsgruppe laver et oplæg som vi så kan fremvise på næste besøg i postgården..</p> <p>Hvad skal der kigges på?</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Køknet i postgården oprydning</li> <li>• Forhold til dyr, skal ændres til det samme som resten af afdelingen...</li> <li>• Udlejning af fælleshuset dernede skal fremover koste penge ligesom resten af afd. 316-0</li> <li>• Skal vi prøve at lave et beboerråd som arbejder sammen med bestyrelsen, som så på sigt måske kan give en mulighed for at der deltager nogle fra deres afdeling til afdelingsmøder i afdelingen?</li> <li>• Beslutning om at vi fremover tilbyder postgården transport til / fra afdelingsmødet så de kan deltage?</li> </ul>
6. Opfølgning på havelåger?	<p>Har bedt Simon om status på havelåger? Samt hvad der sker med den model der skal bruges fremover? Afventer svar på dette?</p>
7. EVt.	<p>Kort drøftelse om vi skal holde noget for beboerne i år og evt finde ud af hvem der kan og kan vi få hjælp udefra? (beboer)</p>